

SİRKÜLER SAYI: 2026/028

31.01.2026

GELİR VERGİSİNDEN İSTİSNA YURT DIŞI HARCIRAH TUTARLARI YENİDEN BELİRLENMİŞTİR

Gelir Vergisi Kanunu'nun 24. maddesinin (2) numaralı bendine göre; "*Harcirah Kanunu kapsamı dışında kalan müesseseler tarafından idare meclisi başkanı ve üyeleri ile denetçilerine, tasfiye memurlarına ve hizmet erbabına (Harcirah Kanunu'na tabi olsun olmasın her türlü sözleşmeli personel dahil) verilen gerçek yol giderlerinin tamamı ile yemek ve yatmak giderlerine karşılık verilen gündelikler (bu gündelikler aynı aylık seviyesindeki devlet memurlarına verilen gündeliklerden fazla ise veya devletçe verilen gündeliklerin en yüksek haddini aşarsa, aradaki fark ücret olarak vergiye tabi tutulur) gelir vergisinden istisnadır.*

Hazine ve Maliye Bakanlığı Kamu Mali Yönetim ve Dönüşüm Genel Müdürlüğü'nün 06.01.2026 tarih ve 27998389-010.06.02-4481518 sayılı Genelgesi ile 01.01.2026 – 30.06.2026 döneminde geçerli olacak memur maaş katsayıları aşağıdaki gibi belirlenmiştir:

Katsayı Türü	01.01.2026 - 30.06.2026
Aylık katsayısı	1,387871
Taban aylığı katsayısı	22,722793

Buna göre, en yüksek derece Devlet memuru brüt aylığı aşağıdaki gibi hesaplanmaktadır:

Aylık gösterge	1.500
Ek gösterge	8.000
Taban aylığı göstergesi	1.000
Brüt aylık [(1.500 + 8.000) x 1,387871] + [1.000 x 22,722793] =	35.907,57 TL

01.01.2026–30.06.2026 döneminde, ticari faaliyetle ilişkili olmak şartıyla gerçekleştirilecek yurt içi ve yurt dışı seyahatlerde, harcırah usulünün benimsenmesi halinde uygulanacak gelir vergisinden istisna gündelik tutarları aşağıda belirtilmiştir.

1. YURT İÇİ GÜNDELİKLER

Yurt içi gündelik tutarlarında herhangi bir değişiklik yapılmamıştır. Buna göre, Gelir Vergisi Kanunu'nun 24/2. maddesinde sayılan kişilerden **brüt** aylık seviyesi **35.907,57 TL veya fazlası** olanlara yurt içi iş seyahatlerinde **günlük olarak** verilebilecek gelir vergisinden istisna harcırah miktarı **en fazla 900,00 TL** olabilecektir. Konuya dair bilgilendirmeyi [2026/006](#) sayılı sirkülerimizle yapmıştık.

2. YURT DIŞI GÜNDELİKLER

31.01.2026 tarih ve 33154 sayılı Resmî Gazete'de yayımlanan 10928 sayılı Cumhurbaşkanlığı Kararı ile "Yurtdışı Gündeliklerine Dair Karar" yürürlüğe konulmuştur.

10928 sayılı Cumhurbaşkanlığı Kararı sonrasında, **brüt** aylık tutarı **35.907,57 TL veya fazlası** olan kişilerin yurt dışı iş seyahatlerinde uygulanabilecek gelir vergisinden istisna harcırah tutarları aşağıdaki gibi olacaktır:

Ülkeler / Para Birimi	Günlük Harcırah Tutarı
ABD (ABD Doları)	199
Almanya (Euro)	176
Avustralya (Avustralya Doları)	312
Avusturya (Euro)	183
Belçika (Euro)	175
Danimarka (Danimarka Kronu)	1.320
Finlandiya (Euro)	159
Fransa (Euro)	169
Hollanda (Euro)	170
İngiltere (Sterlin)	127
İrlanda (Euro)	161
İspanya (Euro)	168
İsveç (İsveç Kronu)	1.462
İsviçre (İsviçre Frangı)	286
İtalya (Euro)	162

Japonya (Japon Yeni)	32.159
Kanada (Kanada Doları)	264
Kuveyt (Kuveyt Dinarı)	56
Lüksemburg (Euro)	173
Norveç (Norveç Kronu)	1.317
Portekiz (Euro)	164
Suudi Arabistan (Suudi Arabistan Riyali)	677
Yunanistan (Euro)	166
Kosova (Euro)	135
Diğer AB Ülkeleri (Euro)	140
Diğer Ülkeler (ABD Doları)	173

Harcırah için avans verilecek ise, avansın Türk lirası cinsinden tutarı, yabancı para cinsinden avans miktarının tahakkuk tarihindeki Türkiye Cumhuriyet Merkez Bankası'nca ilan edilen efektif satış kuruyla çarpılması suretiyle bulunur. Avansın mahsup işlemlerinde ise döviz satım belgesinde gösterilen tarihteki Türkiye Cumhuriyet Merkez Bankası'nca ilan edilen efektif satış kuru esas alınır.

Harcırah için avans verilmemiş ise, yurtdışı gündeliklerinin Türk Lirası cinsinden tutarı, yabancı para cinsinden gündelik miktarının beyanname düzenleme tarihindeki Türkiye Cumhuriyet Merkez Bankası'nca ilan edilen döviz satış kuruyla çarpılması suretiyle bulunur.

Birden fazla ülkeyi kapsayacak yurtdışı geçici görev yolculuk ve ikametlerde, her ülkedeki kalış süresi için o ülkeye ilişkin gündelik miktarı esas alınır.

Yurtdışına gönderilenlere, Türkiye'den her çıkışlarında, seyahat ve ikamet süresinin ilk on günü için ödenecek gündelikler, yukarıda yer verilen cetveldeki miktarların %50 artırılması suretiyle hesaplanır.

Bunlardan, aynı süre ile sınırlı olmak kaydıyla yurtdışında yatacak yer temini için ödedikleri ücretleri fatura ile belgelendirenlere faturada gösterilen günlük yatak ücretinin yukarıdaki şekilde artırımlı olarak hesaplanan gündeliklerinin %40'ını aşması halinde aşan kısmın %70'i ayrıca ödenir. Ancak, yatacak yer temini için ödenecek günlük ilave miktar, artırımlı olarak hesaplanan gündeliklerin %100'ünden fazla olamaz.

İş amacıyla yurt içine veya yurt dışına gönderilenlerin seyahat masrafları “**gerçek (doğrudan) gider**” veya “**harcırah**” yöntemlerinden **yalnızca birisi** ile karşılanabilir. Harcırah yöntemini seçen bir firma ayrıca fiili yemek ve yatma giderlerini de öderse, bu durumda fiili giderlerin tamamı ücret kabul edilecek ve vergilendirilecektir.

Harcırah, sadece yeme ve yatma giderleri karşılığı verilir ve ayrıca bu kapsamdaki harcamalar için **belgelenme şartı** aranmaz. Harcırah yönteminde **gerçek yol giderleri, yol giderlerine ait belgelerin temini şartı** ile ayrıca ödenir.

Gerçek gider yönteminde ise belgeye bağlanan ve ticari kazançla ve seyahatin süresi ve içeriği ile uygun harcamaların tamamı karşılanır.

Uygulamada daha çok gerçek gider yönteminin tercih edildiği gözlenmektedir.

Seyahatlerde iki yöntem birlikte uygulanamaz. Ancak farklı seyahatlerde farklı yöntemler uygulanabilir.

Her iki yöntemde de seyahate çıkan kişiye avans verilebilir.

Harcırah yönteminin seçilmesi durumunda, ödenen toplam harcırah tutarı üzerinden **binde 7,59** oranında **damga vergisi** hesaplanacaktır.

Gelir Vergisi Kanunu'nun 24/2. maddesine göre ise, tablolarda yer alan gündeliklerden daha fazla bir ödeme yapılması durumunda, fazla yapılan ödeme ücret olarak kabul edilecek ve vergilendirilecektir.

Harcırah yönteminin seçilmesi durumunda aşağıdaki şekilde bir harcırah formu doldurulabilir.

1	SEYAHATE ÇIKAN
2	GÖREVİ
3	BRÜT ÜCRETİ
4	ÇIKIŞ VE DÖNÜŞ TARİHİ
5	SÜRE
6	GİDİLEN ÜLKE
7	ÖDENEN TOPLAM DÖVİZ
8	BİR GÜNLÜK YASAL HARCIRAH
9	İLK ON GÜNLÜK YASAL HARCIRAH 10 gün x [(8) x 1,50]
10	KALAN GÜNLERİN YASAL HARCIRAHİ [..... Gün x (8)]
11	YATAK MASRAFI İLAVESİ
12	TOPLAM YASAL HARCIRAHİ (9 + 10 + 11)
13	STOPAJA TABİ NET HARCIRAH (7 - 12)
14	DEĞERLEME KURU
15	STOPAJA TABİ NET HARCIRAH
16	STOPAJA TABİ BRÜT HARCIRAH
17	STOPAJ [(16) x Vergi Dilimi]
18	DAMGA VERGİSİ [(7) x (14)] x %7,59

Gerçek (Doğrudan) gider yönteminin seçilmesi halinde ise gider kaydı yapılacak tüm belgeler için ekteki gibi bir tablo oluşturulması faydalı olacaktır.

3. KUZEY KIBRIS TÜRK CUMHURİYETİ'NE YAPILACAK SEYAHATLERDE UYGULANACAK GÜNLÜK HARCIRAH TUTARLARI

31.01.2026 tarih ve 33154 sayılı Resmî Gazete'de yayımlanan 10928 sayılı Cumhurbaşkanı Kararı ile "Kuzey Kıbrıs Türk Cumhuriyeti'ne Yapılacak Yolculuklarda Verilecek Gündeliklere Dair Karar" yürürlüğe konulmuştur.

10928 sayılı Cumhurbaşkanı Kararıyla 01.01.2026 – 31.12.2026 döneminde Kuzey Kıbrıs Türk Cumhuriyeti (K.K.T.C.)’ne yapılacak seyahatlerde uygulanacak günlük harcırah tutarı **2.005,00 TL** olarak güncellenmiştir. 2026 yılı için K.K.T.C.’ne yapılacak seyahatlerde personele ödenen gündeliklerinin 2.005,00 TL’na isabet eden kısmı gelir vergisinden müstesna olacaktır.

Saygılarımızla,

**DENGE İSTANBUL YEMİNLİ
MALİ MÜŞAVİRLİK A.Ş.**

EK:

-10928 Sayılı Cumhurbaşkanı Kararı
-Örnek Harcama Belgeleri Dökümü Tablosu

(*) Sirkülerlerimizde yer verilen açıklamalar sadece bilgilendirme amaçlıdır. Tereddüt edilen hususlarda kesin işlem tesis etmeden önce konusunda uzman bir danışmandan görüş ve destek alınması tavsiyemiz olup; sadece sirkülerlerimizdeki açıklamalar dayanak gösterilerek yapılacak işlemler sonucunda doğacak zararlardan müşavirliğimiz sorumlu olmayacaktır.

(**) Sirkülerlerimiz hakkında görüş, eleştiri ve sorularınız için aşağıda bilgileri yer alan uzmanlarımıza yazabilirsiniz.

Erkan YETKİNER
YMM
Forvis Mazars, Ortak

Tufan SEVİM
YMM
Forvis Mazars, Ortak

CUMHURBAŞKANI KARARI

**Karar Sayısı: 10928**

Ekli “Kuzey Kıbrıs Türk Cumhuriyeti’ne Yapılacak Yolculuklarda Verilecek Gündeliklere Dair Karar” ile “Yurtdışı Gündeliklerine Dair Karar”ın yürürlüğe konulmasına, 6245 sayılı Harcırah Kanununun 34 üncü maddesi gereğince karar verilmiştir.

30 Ocak 2026

Recep Tayyip ERDOĞAN
CUMHURBAŞKANI

KUZAY KIBRIS TRK CUMHURİYETİ'NE YAPILACAK YOLCULUKLARDA VERİLECEK GNDELİKLERE DAİR KARAR

MADDE 1- (1) Kuzey Kıbrıs Türk Cumhuriyeti'ne srekli veya geici bir grevle gnderilenlerin, gidiş ve dnüşleri ile geici grevlendirme sreleri iin verilecek gndelik tutarları ekli cetvelde gsterilmiştir.

MADDE 2- (1) Kurumlar, hizmetin zellikleri, mevcut denek tutarı, resmî veya zel kurum ve kuruluşlar tarafından deme yapılması, grev yerinde cretsiz veya dşk cretli yatacak yer temin edilmesi, yemek ihtiyalarının kısmen veya tamamen karşılanması gibi hususları dikkate almak suretiyle, ekli cetvelde gsterilen tutarlardan daha aşığı tutarda gndelik deyebilir. Ancak, bu şekilde denecek gndeliklerin ilgililerce kabul edildiğinin grev mahallinden ayrılmadan nce idarelerine yazılı olarak bildirilmesi gerekir.

MADDE 3- (1) Kuzey Kıbrıs Türk Cumhuriyeti'ne geici grevle gnderilen ve bu Karar hkmlerine gre gndelik denenlerden, yatacak yer temini iin dedikleri cretleri belgelendirenlere, belge bedelini aşmamak ve her defasında on gn ile sınırlı olmak zere, gndeliklerinin %75'ine kadar olan kısmı yatacak yer creti olarak denir.

(2) 2 ncı madde uyarınca ekli cetvelde gsterilen tutarlardan daha aşığı tutarda gndelik belirlenmesi durumunda, yatacak yer cretinin hesaplanmasında, ekli cetvelde gsterilen gndelik tutarları esas alınır.

MADDE 4- (1) Bu Karar kapsamına girenlere, 10/2/1954 tarihli ve 6245 sayılı Harcırah Kanununun 46 ncı maddesi uyarınca verilecek yer değırtirme giderinin hesabında, ekli cetvelde gsterilen gndelik tutarlarının %50 fazlası esas alınır.

MADDE 5- (1) 14/7/1964 tarihli ve 500 sayılı Kıbrıs'a Gnderilecek Trk Askeri Birliğı Mensuplarının Aylık ve cretleriyle eşitli İstihkakları ve Birliğın Başka Giderleri Hakkında Kanunun 1 inci maddesinin birinci fıkrası kapsamında bulunanlara, bu Karara gre ayrıca ikamet gndeliğı ve Kuzey Kıbrıs Türk Cumhuriyeti'nde yapacakları geici grev yolculukları iin gndelik verilmez.

MADDE 6- (1) Bu Karar kapsamına girenlere, Yurtdışı Gndeliklerine Dair Karar hkmleri uygulanmaz.

MADDE 7- (1) Bu Karar 1/1/2026 tarihinden geerli olmak zere yayımı tarihinde yrrlğ girer.

MADDE 8- (1) Bu Karar hkmlerini Cumhurbaşkanı yrttr.

CETVEL

**1/1/2026-31/12/2026
Döneminde
Verilecek Gündelik
Tutarları (TL)**

GÖREV UNVANI/KADRO DERECEŚİ

1- Türkiye Büyük Millet Meclisi Başkanı, Cumhurbaşkanları Yardımcıları	2.408,00
2- Anayasa Mahkemesi Başkanı, Bakanlar, Genelkurmay Başkanı, Milletvekilleri, Kuvvet Komutanları, Jandarma Genel Komutanı, Sahil Güvenlik Komutanı, Cumhurbaşkanlığı Genel Sekreteri, T.B.M.M. Genel Sekreteri, Orgeneraller, Oramiraller, Yargıtay, Danıştay, Uyuşmazlık Mahkemesi ve Sayıştay Başkanları, Yargıtay Cumhuriyet Başsavcısı, Danıştay Başsavcısı, Bakan Yardımcıları, Kamu Başdenetçisi	2.005,00
3- Yükseköğretim Kurulu Başkanı, Milli Güvenlik Kurulu Genel Sekreteri, Korgeneral ve Koramiraller, Cumhurbaşkanlığına bağlı kurum ve kuruluşların başkanları, merkezde sürekli görevle bulunanlar dışındaki Büyükelçiler	1.765,00
4- Yukarıdakiler dışında kalan memur ve hizmetlilerden;	
a) Aylık/kadro derecesi 1 olanlar	1.527,00
b) Aylık/kadro derecesi 2-4 olanlar	1.285,00
c) Aylık/kadro derecesi 5-15 olanlar	1.045,00

YURTDIŐI GÜNDELİKLERİNE DAİR KARAR

MADDE 1- (1) Yurtdışına veya yurtdışında iken başka bir yere, sürekli veya geçici bir görevle ya da tedavi amacıyla gönderilenlerin, gidiş ve dönüşleri ile tedavi ve geçici görevlendirme sürelerinde verilecek gündeliklerin yabancı para cinsinden tutarları ekli cetvelde gösterilmiştir.

(2) Birden fazla ülkeyi kapsayacak yurtdışı geçici görev yolculuk ve ikametlerde, her ülkedeki kalış süresi için o ülkeye ilişkin gündelik tutarı esas alınır.

MADDE 2- (1) Harcırah için avans verilecek ise avansın Türk Lirası cinsinden tutarı, yabancı para cinsinden avans tutarının tahakkuk tarihindeki Türkiye Cumhuriyet Merkez Bankasınca ilan edilen efektif satış kuruyla çarpılması suretiyle bulunur. Avans ilgiliye Türk Lirası cinsinden ödenir. Avansın mahsup işlemlerinde ise ilgiliye ödenme tarihindeki Türkiye Cumhuriyet Merkez Bankasınca ilan edilen efektif satış kuru esas alınır.

(2) Harcırah için avans verilmemiş ise yurtdışı gündeliklerinin Türk Lirası cinsinden tutarı, yabancı para cinsinden gündelik tutarının beyanname düzenleme tarihindeki Türkiye Cumhuriyet Merkez Bankasınca ilan edilen döviz satış kuruyla çarpılması suretiyle bulunur.

(3) Yabancı para cinsinden, müstahak olunan harcırah tutarının avans tutarından fazla olması hâlinde fazla olan kısım için, beyanname düzenleme tarihindeki Türkiye Cumhuriyet Merkez Bankasınca ilan edilen döviz satış kuru esas alınır.

MADDE 3- (1) Geçici görev ile yabancı ülkelere gönderilenlere, özel anlaşmaları gereğince yabancı devlet, uluslararası kuruluş veya resmî diğer kuruluşlar tarafından ödeme yapıldığı takdirde bu ödemeler sadece gündeliklerinden indirilir.

(2) Yabancı devlet, uluslararası kuruluş, resmî veya özel diğer kurum ve kuruluşlar tarafından yapılacak ödemelerin farklı harcırah unsurlarını içermesi hâlinde ilgili unsurlardan indirim yapılır.

(3) Kurumlar, hizmetin özellikleri, mevcut ödenek tutarı, düşük ücretli yatacak yer temin edilmesi gibi hususları dikkate alarak ekli cetvelde gösterilen tutarlardan daha aşağı tutarda gündelik ödeyebilir. Bu şekilde ödenecek gündeliklerin ilgililerce kabul edildiğinin görev mahallinden ayrılmadan önce idarelerine yazılı olarak bildirilmesi gerekir.

(4) Yabancı devlet, uluslararası kuruluş, resmî veya özel diğer kurum ve kuruluşlar tarafından;

a) Sadece konaklama giderinin karşılanması hâlinde gündeliğın %60'ı,

b) Sadece yemek ihtiyacının karşılandığı hâllere münhasır olmak üzere; sabah kahvaltısı, öğle ve akşam yemeklerinden birinin karşılanması hâlinde gündeliğın %90'ı, bunlardan ikisinin karşılanması hâlinde gündeliğın %80'i, üçünün de karşılanması hâlinde gündeliğın %70'i,

c) Konaklama ile birlikte yukarıda bahsedilen yemeklerden birinin karşılanması hâlinde gündeliğın %50'si, ikisinin karşılanması hâlinde gündeliğın %40'ı, üçünün de karşılanması hâlinde gündeliğın %30'u,

ödenir.

ç) Konaklama, yemek ve her türlü diğer masrafların karşılanması hâlinde ise gündelik ödenmez.

(5) Kurumlar, dördüncü fıkrada yer alan oranlardan daha düşük oranlar belirleyebilir.

(6) Yabancı devlet, uluslararası kuruluş, resmî veya özel diğer kurum ve kuruluşlar tarafından görevlendirme süresince yapılan ödemenin bu Karar kapsamında ödenen harcırah tutarını aşması durumunda ilgiliye ayrıca harcırah ödenmez.

MADDE 4- (1) Bu Karar hükümlerine göre yurtdışına veya sürekli görevle yurtdışında iken başka ülkelere geçici görevle gönderilenlere, Türkiye’den veya sürekli görevle bulundukları ülkelerden her çıkışlarında, seyahat ve ikamet süresinin ilk on günü için ödenecek gündelikler, ekli cetveldeki tutarların %50 artırılması suretiyle hesaplanır.

(2) Türkiye’den yurtdışına geçici görevle gönderilenlerden, seyahat ve ikamet süresinin ilk on günü ile sınırlı olmak kaydıyla, yurtdışında yatacak yer temini için ödedikleri ücretleri fatura ile belgelendirenlere, faturada gösterilen günlük yatak ücretinin birinci fıkrada belirtildiği şekilde artırımlı olarak hesaplanan gündeliklerinin %40’ına kadar olan tutar için bir ödeme yapılmaz. %40’ını aşması hâlinde ise aşan kısmın sadece %70’i ayrıca ödenir. Ancak, yatacak yer temini için ödenecek günlük ilave tutar, artırımlı olarak hesaplanan gündeliklerin ekli cetvelin;

- a) I-III no’lu sütunlarda gösterilen unvanlarda bulunanlar için %100’ünden,
- b) IV-VIII no’lu sütunlarda gösterilen kadrolarda bulunanlar için %70’inden, fazla olamaz.

(3) 3 üncü maddenin üçüncü fıkrası uyarınca ekli cetvelde gösterilen tutarlardan daha aşağı tutarda gündelik belirlenmesi durumunda, yatacak yer ücretinin hesaplanmasında, ekli cetvelde gösterilen gündeliklerin artırımlı tutarları esas alınır.

(4) Sürekli görevle yurtdışında iken gezici konsolosluk hizmeti sunmak üzere başka yerlere geçici görevle görevlendirilenlere ödenecek gündelik ve yatacak yer temini için yapılacak ödemelerde bu maddenin gündelik ve yatacak yer teminine ilişkin hükümleri uygulanır.

(5) Bu madde hükmü yurtdışı sürekli görev harcırahının hesabında dikkate alınmaz.

MADDE 5- (1) Merkezi yönetim kapsamındaki kamu idarelerince ekli cetvelde yer alanların yurtdışına geçici görevlendirmelerinde; görevin önem ve özelliği ile görev yeri itibarıyla oluşabilecek konaklama gideri ihtiyacı dikkate alınmak ve belgelendirilmek suretiyle görevlendirme süresince;

a) Genel müdür ve daha üst makam yöneticileri ile ek göstergeleri genel müdür düzeyinde veya daha yüksek tespit edilen görevde bulunan yöneticilerin,

b) Ek göstergesi 8000 ve daha yüksek olanlarla birlikte aynı yurtdışı toplantısına katılan ilgili kurum personelinin,

c) Zorunlu ve istisnai hâllere münhasır olmak üzere, ilgili Bakanın onayı alınmak şartıyla (a) ve (b) bentleri kapsamı dışında kalan diğer personelin,

konaklama bedelinin ilgilinin gündeliklerinin %40’ını aşan kısmının tamamı ödenebilir. Ancak, bu madde kapsamında yıl içinde yapılan görevlendirmeler sonucunda, 4 üncü maddenin ikinci fıkrasında yer alan tutarları aşan konaklama bedeli için idare bütçesinden yapılacak yıllık harcama tutarının toplamı ilgili idare bütçesinin 03.03.10.03 ekonomik kodunda yer alan yurtdışı geçici görev yoluğu kesintili başlangıç ödeneğinin %30’unu aşamaz. İlgili kamu idarelerinin bu kapsamda kullanabilecekleri ödenek tutarları ile bu giderlerin ödemesi ve izlenmesi Hazine ve Maliye Bakanlığınca belirlenen usul ve esaslara göre yürütülür.

(2) Görevin önem ve özelliği ile görev yeri itibarıyla oluşabilecek konaklama gideri ihtiyacı dikkate alınmak ve belgelendirilmek suretiyle görevlendirme süresince, sermayesinin yarısından fazlası kamuya ait bankaların yönetim kurulu başkan ve üyeleri ile genel müdürlerinin konaklama bedelinin ilgilinin gündeliğinin %40’ını aşan kısmının tamamı ödenebilir. Ancak, bu kapsamda yıl içinde yapılan görevlendirmeler sonucunda 4 üncü maddenin ikinci fıkrasında yer alan tutarları aşan konaklama bedeli için yapılacak yıllık harcama tutarının toplamı, ilgili kurum bütçesinin yurtdışı geçici görev yoluğu amacıyla bütçelerine tefrik edilen ödeneklerinin %30’unu aşamaz.

(3) Görevin önem ve özelliği ile görev yeri itibarıyla oluşabilecek konaklama gideri ihtiyacı dikkate alınmak ve belgelendirilmek suretiyle görevlendirme süresince, 8/6/1984 tarihli

ve 233 sayılı Kamu İktisadi Teşebbüsleri Hakkında Kanun Hükmünde Kararname kapsamındaki kamu iktisadi teşebbüsleri ile 24/11/1994 tarihli ve 4046 sayılı Özelleştirme Uygulamaları Hakkında Kanuna tabi olup sermayesinin %50'sinden fazlası kamuya ait olan işletmeciler kuruluşlar ve sermayesinin tamamı Hazineye ait olup Sayıştay denetimine tabi olan diğer kurum ve kuruluşların genel müdürlerinin konaklama bedelinin ilgilinin gündeliğinin %40'ını aşan kısmının tamamı ödenebilir. Ancak, bu kapsamda yıl içinde yapılan görevlendirmeler sonucunda, 4 üncü maddenin ikinci fıkrasında yer alan tutarları aşan konaklama bedeli için yapılacak yıllık harcama tutarının toplamı, ilgili kurum bütçesinin yurtdışı geçici görev yoluğu amacıyla bütçelerine tefrik edilen ödeneklerinin %30'unu aşamaz.

(4) Bu madde kapsamında görevlendirilenlere, seyahat ve ikamet süresinin ilk on günü için artırılmış olarak hesaplanan gündelikler dâhil olmak üzere gündeliklerinin %40'ına kadar olan tutar için bir ödeme yapılmaz.

(5) Bu maddenin uygulanması ile ilgili olarak ortaya çıkabilecek tereddütleri gidermeye ve gerektiğinde uygulama esaslarını belirlemeye Hazine ve Maliye Bakanlığı yetkilidir.

MADDE 6- (1) Bu Karar;

a) Kuzey Kıbrıs Türk Cumhuriyeti'ne Yapılacak Yolculuklarda Verilecek Gündeliklere Dair Karar hükümleri uygulananlara,

b) Staj ve öğrenim amacıyla yurtdışına gönderilenlere (gidiş ve dönüş yol gündelikleri hariç),

c) Bakanlıklararası Ortak Kültür Komisyonu kararıyla yurtdışına gönderilenlere (gidiş ve dönüş yol gündelikleri hariç),

ç) 15/1/2010 tarihinden sonra yurtdışına tedavi amacı ile gönderilen ve tedavileri Sosyal Güvenlik Kurumu tarafından karşılananlara, uygulanmaz.

MADDE 7- (1) Bu Karar 1/1/2026 tarihinden geçerli olmak üzere yayımı tarihinde yürürlüğe girer.

MADDE 8- (1) Bu Karar hükümlerini Cumhurbaşkanı yürütür.

CETVEL

GÖREV UNVANI / KADRO DERECESESİ	T.B.M.M. Başkanı, Cumhurbaşkan Yardımcıları	Anayasa Mahkemesi Başkanı, Bakanlar, Genelkurmay Başkanı, Milletvekilleri, Kuvvet Komutanları, Jandarma Genel Komutanı, Sahil Güvenlik Komutanı, Cumhurbaşkanlığı Genel Sekreteri, T.B.M.M. Genel Sekreteri, Orgeneral ve Oramiraller, Yargıtay, Danıştay, Uyuşmazlık Mahkemesi ve Sayıştay Başkanları, Yargıtay Cumhuriyet Başsavcısı, Danıştay Başsavcısı, Bakan Yardımcıları, Kamu Başdenetçisi	Yükseköğretim Kurulu Başkanı, Milli Güvenlik Kurulu Genel Sekreteri, Düzenleyici ve Denetleyici Kurul ve Kurum Başkanları, Korgeneral ve Koramiraller, Cumhurbaşkanlığına bağlı kurum ve kuruluşların başkanları, merkezde sürekli görevle bulunanlar dışındaki Büyükelçiler, Askeri Temsil Heyeti Başkanı, Hükümeti temsil eden kararname ile görevlendirilen heyet başkanları	Ek göstergesi 7600 ve daha yüksek olan kadrolarda bulunanlar	Ek göstergesi 5900 ile 7600'e kadar olan kadrolarda bulunanlar	Aylık/kadro derecesi 1-4 olanlar	Aylık/kadro derecesi 5-15 olanlar	Tedavi Amacıyla Gönderilen Erbaş ve Erler
ÜLKELER (PARA BİRİMLERİ)	I. SÜTUN	II. SÜTUN	III. SÜTUN	IV. SÜTUN	V. SÜTUN	VI. SÜTUN	VII. SÜTUN	VIII. SÜTUN
A.B.D. (A.B.D. Doları)	240	199	159	135	128	120	102	50
Almanya (Euro)	213	176	141	119	113	106	89	44
Avustralya (Avustralya Doları)	377	312	250	212	199	188	158	78
Avusturya (Euro)	220	183	146	124	117	110	93	46
Belçika (Euro)	211	175	140	119	112	106	88	45
Danimarka (Danimarka Kronu)	1.589	1.320	1.053	893	843	795	668	330
Finlandiya (Euro)	193	159	128	108	102	97	80	41
Fransa (Euro)	203	169	134	114	108	101	86	42
Hollanda (Euro)	204	170	136	116	109	102	87	43
İngiltere (İngiliz Sterlini)	153	127	100	86	82	76	65	32
İrlanda (Euro)	193	161	129	109	103	98	81	41
İspanya (Euro)	204	168	134	114	108	101	85	43
İsveç (İsveç Kronu)	1.761	1.462	1.167	989	933	881	739	367
İsviçre (İsviçre Frangı)	345	286	229	194	183	173	145	72
İtalya (Euro)	195	162	130	111	104	98	82	41
Japonya (Japon Yeni)	38.708	32.159	25.730	21.837	20.601	19.355	16.296	8.069
Kanada (Kanada Doları)	319	264	211	179	169	159	135	66
Kuveyt (Kuveyt Dinarı)	69	56	45	39	37	35	28	13
Lüksemburg (Euro)	208	173	137	117	111	104	88	43
Norveç (Norveç Kronu)	1.586	1.317	1.051	892	841	794	667	330
Portekiz (Euro)	197	164	131	111	105	99	83	41
Sudi Arabistan (Suudi A. Riyalı)	817	677	540	459	434	408	344	170
Yunanistan (Euro)	201	166	133	113	106	100	84	42
Kosova (Euro)	162	135	107	91	85	81	69	34
Diğer AB Ülkeleri (Euro)	167	140	111	95	89	84	72	35
Diğer Ülkeler (A.B.D. Doları)	209	173	138	117	110	105	88	44

Seyahate Çıkan	:	
Görevi	:	
Ülke	:	
Çıkış Tarihi	:	
Dönüş Tarihi	:	
Süre	:	

HARCAMA BELGELERİ DÖKÜMÜ

Fiş Tarihi/No	Belge Tarihi/No	Ünvan	Döviz Tutarı	TCMB Döviz Satış Kuru	Değerlenmiş Tutar	Açıklama